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Mr._ This is the transcribed interview of Tim Murtaugh

conducted by the House Select Committee to Investigate the January 6th Attack on the
United States Capitol pursuant to House Resolution 503.

At this time, I'd ask the witness to please state your full name and spell your last
name for the record.

Mr. Murtaugh. Timothy Michael Murtaugh. Last name is spelled
M-u-r-t-a-u-g-h.

Mr. I \ow, Mr. Murtaugh, this will be a staff-led interview,
though members may choose to ask questions. | will note at this time we are not joined
by any members, and | will do my best to let you know if any members or other members
of the committee staff join the interview.

As | said to you before we went on the record, my name is || GczczN
_ | am an investigative counsel with the select committee. I'm joined
by_ a senior investigative counsel with the committee. To my right is

_ a financial investigator. And NN -other
investigator, is joining us remotely.

At this time, I'd ask that your counsel identify himself for the record.

Mr. Garber. Sure. |I'm Ross Garber and | represent Mr. Murtaugh.

Mr I A right. Mr. Murtaugh, you are voluntarily here for this
transcribed interview. Some ground rules for the interview.

There is an official reporter transcribing the record of this interview and the
reporter’s transcription is the official record of the proceeding. This proceeding is also
audio and video recorded, and we ask that neither you nor your counsel audio or video

record this proceeding.
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Now, please wait until each question is completed before you begin to respond,
and we will do our best to wait until your response is complete before we ask the next
question.

The reporter cannot note nonverbal responses, such as shaking or nodding your
head, so it is important that you respond to each question with an audible, verbal
response.

Please give complete answers to the best of your recollection. If a question is
unclear, please ask for clarification. If you do not know the answer, please just say so.

As this is a formal congressional proceeding, providing false information could
subject you to criminal penalties.

As | noted, logistically, if you need any breaks or would like to discuss anything
with your lawyer at any time, we are happy to accommodate.

Do you have any questions before we begin?

Mr. Murtaugh. No.

Mr. Garber. I'm just going to position the camera so Mr. Murtaugh's on the
camera. If|speak, I'll try to duck back into the frame.

vr. I  Great.

EXAMINATION

o

Q  Now, Mr. Murtaugh, can you provide us with your full name?
A Timothy Michael Murtaugh.

Q  And what's your date of birth?

A I

Q  And what's your address?

'y 000 HEES _ Alexandria, Virginia 22309.
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Q Now, from the period November 2020 to January 2021, what was your cell
phone number?

A | had a campaign cell phone number which | turned in. | do not recall the
number. | also have a personal cell number.

Q And what was that?

~ I

Q  Andfor that same time period, what was your Twitter handle?

A It's @timmurtaugh.

Q  Anddoyou have an Instagram handle?

A No. | may have an Instagram account that | began at some point, but |

don't think I've ever used it.

Q  Okay. And tell us a bit about your educational background.

A | have a bachelor of arts from Temple University in Philadelphia.

Q  We're going to go just very broadly about your professional background, but
I'm going to jump a bit ahead into your career, starting with your work for Representative
Barletta.

Can you tell us a bit about what you did for Representative Barletta?

A | was his communications director in his official office on Capitol Hill in the
House of Representatives for a period of about 4 years.

Q  And what were your responsibilities in that role?

A | would promote the actions and positions and opinions of Congressman
Barletta to primarily the local media back home in his district in Pennsylvania.

Q  Andthen, moving forward, is it right that you next went to the U.S.
Department of Agriculture?

A Yes.
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And you were director of communications there?

>

Yes.

Q  And what were your responsibilities there?

A Pretty much the same. | promoted the activities and programs and
positions, travel, of the USDA, and more specifically Secretary Sonny Perdue.

Q  Andthen next you joined the Donald J. Trump for President, Inc., the
President's reelection campaign, is that right, in February of 2019?

A That's right.

Q  And you were there through January 20217

A That's right.

Q  Andtell us a bit about what you did -- well, a lot about what you did for the
campaign, if you could expand on your responsibilities there.

A Well, at the beginning when | joined it was earlyon. And so we had to
build up the communications shop, working with the campaign itself of course and the
campaign manager at the time Brad Parscale and also the RNC, because it was very much
a joint effort.

And then the duties of it are to promote the successes of the Trump
administration, President Trump in particular, to promote him as a candidate for
reelection, and to also be the -- do communications aimed at the opponents.

At first there was a broad field of Democrat candidates, and so we did some
opposition communications against those as opportunities arose.

And then ultimately of course it boiled down to Trump against Biden. And we
served the role of any communications shop on any campaign where we promoted our
candidate, President Trump, and were critical of the opponent, who ended up being Joe

Biden.
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Q Thankyou. We'll expand on that as we move forward today.

| want to jump to the year 2020 and from July 2020 on.

Can you tell us a little bit about the reporting structure up from you and who your
direct reports were?

A My direct -- up from me, | answered to the campaign manager, ultimately a
deputy campaign manager. You may recall that the campaign manager changed at a
certain point near the end of the campaign. It went from Brad Parscale to Bill Stepien.
And then Justin Clark became the deputy campaign manager. So | would be answerable
to both of them.

Jason Miller. I'm not sure how it would look or even if a flow -- an org chart ever
existed really for the whole campaign structure. But Jason Miller, when he joined the
campaign as | think he was called senior advisor, | also answered to him.

Or, naturally, because we were the campaign of the incumbent President of the
United States, if there were people from the White House who instructed us to do certain
things we would do that as well in conjunction -- in coordination with my superiors at the
campaign.

My direct reports, | would have had three deputies and, depending on how you
look at it, a fourth who was really employed by the Republican National Committee.

That one, since | just mentioned that, oversaw all of the regional communications
people who were positioned in various States across the country, all the battleground
States, and they had State staff in each of those States.

But for my purposes we considered the gentleman who oversaw all of those as a
report to me. | think the RNC would probably differ and say that the RNC thought that
he worked for them. Nonetheless, | talked to him quite a bit.

In my own communications --
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Q  Sorry. Iflcouldjustinterrupt. What's that individual's name?
A Rick --
Mr. Garber. |don't think you want to do research now.

Mr. Murtaugh. Okay.

I'll come up with it.

Mr._ Okay.

Mr. Murtaugh. I'll come up with his name. First name is Rick.

And then in my own communications department | had three deputies who
reported directly to me. That was Matt Wolking, Erin Perrine, and Zach Parkinson.
And they oversaw different parts of the communications operation, as well as the

national press secretary also answered to me.
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Q  And who was the national press secretary?

A At first it was Kayleigh McEnany. And then, after she left to go to the
White House, | believe it was Hogan Gidley.

Q  Okay. Solet's go back to going up from you.

Who did you understand Jason Miller to report to?

A | can't say who he thought he reported to. | mean, on the campaign, the
campaign manager is in charge by title and authority.

| do know that Jason had a longstanding relationship with President Trump
himself, so | would imagine -- you'd have to ask Jason who he thought he ultimately
answered to. | mean, we all ultimately answered to the President of course because it
was his campaign.

Q  What I'm asking is that from your vantage point did it seem like Jason Miller
answered to the President directly, not ultimately but directly, if that makes sense?

A | know that he directly communicated with the President.

Q  And you mentioned --

A | can't tell you what -- who Jason thought he answered to directly.

Q  And you mentioned an individual at the White House you may take
directives from. Was that a specific person or group of people that could give you
directives?

A If the White House press secretary asked the campaign to do something, we
generally would do it. And others who were -- not very many would reach out directly
to me. Stephen Miller from time to time.

If it was someone high ranking, higher ranking than that at the White House, most
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of the time they would have gone to someone above me.

Q  Okay. Now, starting with Matt Wolking, can you tell us a little bit his
responsibilities?

A Matt was in charge of rapid response and the war room on the campaign.

Q  And what does that mean?

A War room, he had a team of folks in the campaign who would sit all day and
watch cable news and look for things that would be useful for the campaign, either things
that would promote the President's agenda or his record or things that some of the
opponents were doing and saying that we could use as part of our campaign operations
to also fight back as quickly as possible when there was incoming attacks on either the
campaign or the President.

And so it was his job to gather those things and turn them into a product of some
kind that we could then use publicly for the benefit of the campaign.

Q  And what about Erin Perrine?

A Erin's role was initially to oversee the press shop, which means the assistant
press secretaries, the deputy press secretaries, the people who actually interfaced with
reporters either nationally or across the country. She managed them.

As she began to do more television appearances, her role sort of morphed into be
more exclusively that and less of the day-to-day management of the press shop.

That fell then to Ali Pardo, who was another one who answered directly to me. |
left her out the first time | went through the list.

Because Erin's job changed over time and Ali Pardo was the one who took over
direct management of all the -- just to refer to them as a group -- all of the press
secretaries. But that wasn't their title. They were either assistant press secretary,

press assistant, or deputy press secretaries.
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And lastly Zach Parkinson. What has his role?

>

He oversaw the research department.

Q  And what does that mean?

A Generally speaking, a lot of background research on either the President's
record or the various Democratic candidates. When the field was so large,
focusing -- we can't spend too much time focused on ones that you believe have no
chance of becoming the ultimate nominee. But looking at the legislative histories, the
vote records, just standard background research that campaigns conduct.

Q  Now, generally speaking, did this, for a lack of a better term, structure,
reporting structure up and down from you, remain intact post-election through early
January?

A No, because at a certain -- first of all, | think it's important to understand
that although there might have been an org chart in place, that in terms of the way that a
campaign actually operates it's very rare for people to -- for requests or for information to
always flow along the lines of what the org chart dictates.

So it's not always -- it's not structured and it does not operate the way a
corporation would where the reporting lines are always followed and obeyed. That
just doesn't happen and it's not possible in something as fast moving and as hecticas a
campaign.

Post-election it was -- the campaign itself transformed. It was no longer a fully
functioning political campaign. It became basically a legal operation with a much
smaller and diminished communications aspect to help keep people informed as to what
the legal processes were that were underway.

So at a certain point, at the peak of the campaign, | think that overall,

campaign-wide, not just communications but campaign-wide across the country Donald J.
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Trump for President, Inc. had somewhere in the neighborhood of 3,000 employees across
the country.

Naturally, most of them were no longer needed once election day had passed.

We weren't doing political things, we weren't doing campaign events. It was just the
legal operation and a much smaller communications operation. So it was dramatically
reduced in size.

Q  Allright. Solet's go later into 2020 and the election is coming. Let's goto
even the days before the election.

Tell us a bit about what you as the comms director, what kind of planning or
preparation you were doing for election day and going forward.

A Can you restate that? What was | doing in what time period?

Q The days leading into the election. Tell us about how it works from a
comms perspective. Was there preparation for different possibilities on election day,
different outcomes?

A | don't recall necessarily preparing for different outcomes. In the closing
days a staple of the Trump campaign was the rally, right, the Trump rally. And COVID
had disrupted the rally schedule significantly of course and for a long time we weren't
doingthem. But as we returned to doing rallies, they picked up in frequency the closer
we got to election day.

And then in the final week the President was holding several rallies a day, | think
peaking close to the end, the final weekend and perhaps that Monday, as many as four or
five, | don't recall exactly, rallies per day in different cities in different States.

So the communications, it's at that point really all you're trying to do is make it to
the finish. And the President is the one who is going to draw most of the attention, and

so he is really carrying the ball in the final days because he is going to draw all of the
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media coverage.

In any campaign your most valuable asset is the candidate, him or herself. And
in our case, it was the incumbent President and he was out campaigning. And that was
the enormous bulk of the communications that we were putting out.

At the same time, we had been in, I'd say, the final 2 weeks of the campaign, we
were holding press conference calls every day from the campaign, trying to get the media
to write stories about what the New York Post had reported about Hunter Biden's laptop.
That was a focus of the day -- of the final days as well.

And we may have been putting out press releases about -- | don't recall exactly
what we were doing in the closing days, but new ads that maybe had gone on. We
would usually do a press release about a new add if we thought it was notable.

But it was -- it's very difficult to describe exactly how hectic it is in the closing days
of a Presidential campaign.

Q  Going to election day, did you have an expectation about whether or not
President Trump would win reelection?

A Well, | mean, | can recall -- when you are on a campaign like that, at least in
my experience, | would talk to the political guys who were in charge of the political teams
in all of the key battleground States, and | would just ask them, like, if | saw them on the
elevator or in the hallway or something, | would say, how does it look?

And | can recall being advised by one of the guys that he thought that it looked
pretty good, that it was going be tight but that he thought we would win. | mean, | think
everyone goes into any campaign with the mindset that you're going to win.

Q  Were you familiar with the concept of the "red mirage" that was discussed in
the media leading into election day?

A | do recall that, yes.
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Q  And what was your understanding of what that was?

A My understanding of what that was, and | believe we did a press release
about it a few days, | can't tell you exactly when, but it was just prior to the election,
where someone had obtained a copy of a PowerPoint presentation from, if not the Biden
campaign then a Democrat group, that indicated that they had, were at least considering
a plan to run television ads talking about how -- anticipating the idea that the President's
election day turnout would be so tremendous that they were going to try to encourage
Democrats not to be discouraged by seeing such a giant Trump turnout on election day,
to calm them down and say, everybody calm down, it will be better once the mail-in votes
are counted.

And so their term, as | recall from this PowerPoint presentation, was to refer to
election day and the giant Trump turnout that was anticipated as the red mirage, which in
their view would fade once the mail-in ballots had been counted. That's my
recollection.

Q  Soit's fair to say, as you said the press release was put out about that, that
there was an understanding at the Trump campaign that President Trump might
have -- might be ahead, seem ahead on election day, but potentially when all ballots were
counted Joe Biden might make a comeback. Is that fair?

A | think what's fair to say is that we were characterizing what we understood
the Democrat strategy to be.

Q  Well, | want to get away from the memo. But was there discussions
regarding the possibility that the President may be ahead on election day but that that
number could change when all votes were counted?

A Our political team was very clear in that they expected the President's

election day turnout to be huge, yes, and that the mail-in votes may tend to favor Biden.
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| think that was understood by everyone on both sides.

Q Let's goto election day.

Mr.- Actually, before we do that, when you say everyone on both sides,
does that include President Trump?

Mr. Garber. If you know.

Mr. Murtaugh. | mean, | don't know what he understood. But | think in the
campaigns our political people were telling us that we expected the President's election
day turnout to be large, greater than Biden's. And by virtue of this PowerPoint
presentation that someone had obtained, it was clear that the Biden campaign felt the
same.

Mr.- And then an additional piece of that, as you were just discussing, is
also that some of the mail-in votes or absentee ballots could be counted later and that
those might be more favorable to Biden than the election day votes. Is that right?

Mr. Murtaugh. That was the thrust of the PowerPoint that was -- again, | don't
remember exactly who the source of it was, but the red mirage was a phrase that was
coined by the Democrats.

Mr. ! And do you know whether that was ever either shared with or
discussed with President Trump?

Mr. Murtaugh. |don't know.

BY MR. _

Q  Did you have any discussions with Jason Miller about this topic?

A | don't remember who asked me to draw up the press release.

Q  Isitfairto say that it would be either Jason Miller, Bill Stepien, or Justin
Clark, someone above the chain from you?

A It was someone above the chain from me, yes. | cannot recall who.



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

16

Q  Allright. Let's goto election day. Tell us about your election day.

A Well, election day is a weird thing on a campaign, there's not a whole lot else
you can do as people are already out underway voting.

| was at the office. | was at the office | guess all day until deep into the night,
into the morning of the day following election day. And | got a room at the hotel right
next door to the campaign office and went and slept there for a few hours and returned
to the office again Wednesday morning.

Q  So let's go to the evening of the election day. | believe President Trump
spoke around 2 a.m. Does that sound right to you?

A It was after midnight, early -- very early in the morning on Wednesday
morning as | recall, yeah.

Q  And by the time were you watching the President's speech, had your
perception of the state of the race shifted from coming into election day? Did you think
that the President was less likely to win or more likely to win than you had earlier that
day?

A Well, look, heading into election day everything is inexact, right? And you
think you're in a good position to win and you're optimistic.

| just came through an election in Pennsylvania just this week where | was -- |
maintained some optimism that my candidate could win and in fact it wasn't even close.

So | think you always go into election day with the idea that you're going to win.
And then, as events proceed, you deal with the events as they unfold. | mean, | don't
think -- once people start voting, your preconceptions don't matter. You have to deal
with the situation that you're presented with.

Q  Solet's go to that night then.

Prior to the President speaking, so whatever time he spoke in the early morning,
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had perceptions shifted for you as to the state of the race, before he spoke?

A | mean, that's difficult to answer. | mean, certainly my perceptions had
shifted because prior to that election day hadn't happened yet and you just -- you never
know what's really going to happen. | think we had expectations that it was going to be
a very close race in certain key States and that obviously turned out to be true.

And | know that the legal operation, as every campaign has, was prepared for any
eventuality. And I'm not the one who was -- I'm not a lawyer, I'm not an elections
lawyer, | had nothing do with the structuring or the creation of what's called election day
operations and beyond.

So, | mean, | guess | figured we were in for some kind of post-election day battle.
| had no expectation of what that might look like at that time.

Q  On election night did you have any interactions with President Trump?

A No.

Q  Did you have any interactions with Rudy Giuliani?

A No.

Q  Did you see either one in person?

A I'd seen President Trump in person during the day on election day when he

came to visit the campaign headquarters. And he gave a little pep talk to everybody,
which | believe was televised nationally live, because he had the press corps in tow with
him.

| don't think that | saw Rudy Giuliani in person, but | can't be sure.

Q  Now, prior to the President speaking on election -- in the early morning, did
you have any conversations with anyone about what the President should or should not
say?

A | don't think so. It was not ever really the purview of my communications
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shop or even within our abilities to suggest things that the President would say.
President Trump was going to what he wanted to say.

Q  Separate from discussions with the White House, did you have any internal
discussions with anyone on your team about expectations or thoughts about what he
should say or should not say?

A | don't recall. |don'trecall. | mean, it was -- look, at that point in the
campaign | had worked there for 2 years at that point. The idea that someone from my
level or below was going to be able to influence what the President did or did not say,
that's just not something that we knew was possible.

Mr. Il On that, so | think you've implicitly answered this, but | just want to
confirm.

So no drafts of any prepared remarks or anything like that for the President on
election night were shared with you.

Mr. Murtaugh. |don't know if someone had sent me a set of remarks that the
President was about to deliver or not. | did not write anything for him to say.

gy MR. I

Q  Mr. Murtaugh, I'm going to show you what we've marked as exhibit 1, which
is a text message that you sent Matt Wolking and Zach Parkinson at 2:29 a.m.

And you say, "Jason is gonna call a little after POTUS calls and run through what
the planis. When he calls you guys want to come in my office and we'll go through it?"

A Uh-huh.

Q  Now, is the Jason here -- that's Jason Miller. s that correct?

A | presume that's Jason Miller again.

Q  Okay. Do yourecall a conversation with Jason Miller in the early morning

of election --
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A No, | don't specifically recall a conversation.

Q Do yourecall any interaction with Jason Miller where he expressed to you
his thoughts about the next steps for you and your team?

A | don't recall.

Q Do you recall having any conversations with Zach Parkinson or Matt Wolking
around this time about the next steps?

A | mean, those guys were in the office with me and on our floor. If we did
have those conversations, | don't recall what the contents of them were.

Q  That morning while -- before you went to bed, do you have any recollection
of any discussion with anyone as to the plan going forward or your understanding as to
what the next few days would hold?

A No. | mean, | have no specific recollection about what steps would be
happening next. | mean, | think we all had the understanding that there would be a
legal process that began. But the details of that and whether any of that was laid out to
me or to anybody else on my team | don't recall.

At that point it would become a legal and courtroom fight, and those strategies
and those plans are not something | was involved in formulating.

Q  Mr. Murtaugh, around this time, November 4th and election day, we see in a
variety of settings that campaign officials very much hone in on the language of stopping
the steal, there's a steal going on, language immediately that's heavily focused on fraud,
on putting forth to the public that there's a fraud going on, suggesting a coordinated
fraud effort.

Did you have any discussions, either from this time or earlier, that that's a
message that was effective and should be focused on by the comms team?

A | don't recall any actual discussions of that. | would say that in any



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

20

campaign the campaign reflects what the candidate is doing and saying.

Q  Expand on that, on what you mean. Is it because President Trump is saying
steal, therefore the rest of campaign officials will focus on the same language?

A | think that it would be common for any campaign to reflect the language
and message that the candidate is using, yes.

Q  Did you have discussions with anyone about pivoting to a steal message
post-election?

A | mean, | don't recall any specific discussions of it. | think everyone was
aware that that's the way that the President was framing it.

Q  Soisit fair to say that it was widely understood that because the President
was claiming that there was fraud everyone else would also be claiming the same thing?

A It is -- look, a campaign is an extension of the candidate. And | think any
campaign from any political party would hold to that description. And | don't think that
anybody in America who was paying attention was confused as to what the President's
position was.

AV

Q  Were you involved in any discussions about whether the President or the
campaign should use phrases like "stop the steal"?

A | don't recall being in a discussion like that. But, again, this -- President
Trump was going to use the words and the language that he wanted to use. Whether or
not someone from the campaign thought that was a good idea or not was kind of
immaterial and pointless because the President was going to do and say what he chose to
do and say.

Q  Were you involved in any communications or conversations in which anyone

expressed concern about the President referring to "stop the steal"?
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A | don't specifically recall.

Q  Okay. | have not seen any times when Vice President Pence used the term
"stop the steal." Do you know if that's correct, that Vice President Pence did not use the
phrase "stop the steal"? And if that's correct, do you know why?

A | do not know if he ever used that phrase. And if not, | don't know why.

sy MR [

Q  Now, Mr. Murtaugh, during this time period is it fair to say that your Twitter
account was a professional account?

A Yeah, sure. There might have been some personal sports-related or
music-related tweets mixed in there, | suppose, but it was by and large used
professionally for the benefit of the campaign, yes.

Q |wanttoturntoanemail. Thisis exhibit 2, Bates number -- that you
produced --9197. And it is this same day, November 4th.

If we scroll to the bottom, Isaac Stanley-Becker says to you, "When you write on
Twitter that 'the steal is on!' I'm just trying to understand what you mean by that, and
how that's linked to a video of officials in Detroit not allowing additional people in the
tabulation center? Why isn't the campaign exercising more restraint about putting out
unverified and misleading claims on social media, given the high degree of uncertainty at
this moment?"

Do you recall getting this inquiry from Mr. Stanley-Becker?

A Having reviewed the emails, | do recall this, yes.

Q  And if we look at exhibit 3 -- and we don't have the -- we can show the video
if you would like, but this is just a screenshot -- you -- it's a quote -- | mean your quote
says, "The steal is on!" with an exclamation mark. And that is at November 4th at 2:10

p.m.
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So tell us a bit about why you used the language "the steal is on" here?

A So having reviewed this, | don't have a specific memory. As you may know
if you've gone through my Twitter feed, during the course of the campaign | tweeted a
lot. And I don't remember each specific tweet from a year and a half ago.

But having seen this, the still shot here, Mike Roman, who is the original tweet,
was one of our election day operations guys out in the States. | don't remember where
precisely he was situated. But his tweet here is referencing Detroit. And my tweet
echoes the language that he used, which is that "the steal is on."

Q Isitfair to say that this tweet from you was more about comms messaging
to be in line with the President than it was about this video actually depicting an actual
stealing of votes?

A | think -- look, it's in reference specifically to the video that is posted there,
which depicts our poll watchers being tossed out of a precinct in Detroit, which is
something that the campaign experienced in different States, and it raises concerns.

There had been for a year and a half leading up to the election, there was active
litigation in all of the States, a year and a half prior -- not all of the States, in many
States -- a year and a half prior to election day. And these were challenges to State laws
which tightened election security.

And many of -- much of the litigation was brought by a Democrat lawyer named
Marc Elias, and the campaign or the RNC was in court in a lot of States trying to protect
security measures that the States had in place to protect the security of elections and
election integrity.

Some of the issues that the lawyers had warned us about would be the access to
counting locations by poll watchers, which is in many States a right that is guaranteed by

law.
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So taking Mike Roman's tweet here at face value that our poll watchers were
being kicked out of polling places, that's something that, obviously, by my tweet | wanted
to draw attention to.

Q  Butyour use of the term "the steal is on," is it -- are you saying you used that
just because you were mimicking Mike Roman? s it fair to say that that was President
Trump's -- the kind of language President Trump was using?

A That specific tweet is clearly -- it's verbatim from Mike Roman's original
tweet.

Q  Did you actually have any information that there was fraud going on at this
location or that there were no Trump observers allowed at all?

A The information that | have is what you can see on the screen there. Mike
Roman --

Q Isitfair to say that that information was limited?

A | think you're reading an awful lot into one little quote tweet here from a guy
named Mike Roman, my quote tweet of Mike Roman's.

He tweeted video of people being kicked out of a polling location in Detroit. |
guote tweeted it using the same language that he had used in his original tweet. These
were Trump campaign poll watchers who were being evicted from a polling location to
which they had lawful access, and | was drawing attention to it.

Mr. ! So what was the basis? So this is on election day. What was the
basis for believing, before you even knew the results of the election, that there was some
effort to steal the election from President Trump?

Mr. Garber. |think he's already answered that. | think he said that his tweet
was based on this tweet and that's where the language came from.

Mr.- Yeah, but | guess I'm asking a broader question, not just that specific
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video there and what was going on there. |I'm asking more generally, as you know,
President Trump, even before the election, had been talking about the only way he could
lose is if it's stolen.

What was the basis leading up to and including election day, so before you get the
results of the election, for believing and asserting that there was an effort by the
Democrats to steal the election?

Mr. Garber. If you know what the President's basis was for saying that. | think
that's --

Mr. Murtaugh. Well,  mean, | don't know what briefings the President himself
was receiving.

Mr. ! And so was your basis for saying it simply the fact that the President
was saying it?

Mr. Murtaugh. |think we've just gone over this. This tweet in question, I've
just explained. | was quote tweeting a tweet from one of our election day operations
guys where he tweeted video of people being kicked out of a polling location in Detroit,
and | mirrored his exact language from his tweet.

Mr.- But more generally, was there an effort by the campaign to
communicate as of election day or even earlier that there was an effort by the Democrats
to steal the election?

Mr. Murtaugh. | think what we communicated consistently was the
ongoing -- this is in the months leading up to the election -- ongoing legal efforts in a
variety of States to loosen election protections, things like moving deadlines or -- | can't
remember specifically what all the lawsuits were about. You could ask Marc Elias what
he was suing to overturn, because that's what we were in court opposing.

And we did periodically publicize our efforts in court to protect, in our view,
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election integrity and election security in a variety of States. And in Pennsylvania, for
example, the secretary of state and the State supreme court actually moved deadlines in
contradiction to what State statutes were.

For example, the secretary of state, | believe -- or | might have that wrong, it could
have been the supreme court -- said that ballots could be received after election day if
they had been postmarked by election day. But that's not what the statute says. The
statute says they must be received by election day.

So there were actual changes to State law being made outside of State
legislatures. Those kinds of things were what we drew attention to.

But, look, there is a candidate -- the Democratic candidate for the governor of
Pennsylvania today is openly saying that he must be reelected -- or not reelected, he's
running for an open seat -- but he must be elected and the Republican candidate must be
stopped because the Republican candidate will try to steal the next election. That is the
current candidate for governor of Pennsylvania today.

So to me this kind of a line of communication is something that's not uncommon.
The current White House press secretary has tweeted in the past that the 2016 election
where President Trump was elected President was stolen. She has also tweeted that
Stacey Abrams' election as governor of Georgia was stolen.

And so | don't think that this type of messaging is something that was invented by
the Trump campaign.

sy vr. I

Q  Mr. Murtaugh, just to put a fine point on it, at this time on November 4th,
were you of the opinion that there was a coordinated effort to steal the election? Was
that your opinion?

A | think what was clear and what we laid out over the course of months
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through our legal filings and being involved in litigation in a variety of States, there was a
concerted effort -- a publicly stated effort -- to loosen election protections in a variety of
States across the country, as | just mentioned.

Q I'masking you, November 4th, when this tweet goes out, the campaign in a
variety of mediums is saying that a steal is goingon. On November, were you of the
opinion, not months later, that there was a coordinated effort to steal the election from
President Trump?

A This tweet is specifically related to that specific piece of video and is a quote
tweet from Mike Roman's tweet, using the exact language that he used.

Q  Again, I'm asking you, were you of the opinion on November 4th that there
was a coordinated effort to steal the election from President Trump? | think that's a
pretty fair yes-or-no question.

A | think that the Democrats, like any political party, would be trying to use any
legal maneuverings they could to ensure that their candidate won.

Q  So when you say legal maneuverings, is that fair to say then that you're
saying that, no, you did not think that there was a coordinated effort to illegally steal the
election for President Trump at this time?

A I'm not an elections lawyer, so | don't know what our lawyers thought the
other side was up to and | don't know what our lawyers thought were the proper and
possible avenues.

Q I'masking --

A I'm telling you, in this regard, and with regard to this one tweet where | used
that language, it is in specific reference to the tweet that I'm quote tweeting.

Q  Allright. | wantto move forward, Mr. Murtaugh, to exhibit 4, which you

produced. It is an email on November 6th from Alex Cannon to you.
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Can you tell us a bit about who Alex Cannon is?

A Alex Cannon is a lawyer who was affiliated with the campaign in some way.
I'm not exactly sure what his position was officially in the campaign or in that orbit. But
he was a lawyer working in conjunction with the campaign in some fashion.

Q  And, Mr. Murtaugh, | will let you know that we've had several individuals
join the Webex, but they are committee staff and no members have joined yet.

A Okay.

Q  Allright. Solet's goto the bottom of this page, please, which Mr. Cannon
writes to you, "Good morning, Tim. I'm running a post-election fraud detection program
as directed by Eric and Jared. Can we sit down at some point this morning to connect on
the comms side?"

And above you indicate, "Sure." And it appears someone working for you does a
logistics of that meeting.

A Yes.

Q Do yourecall receiving this email from Alex Cannon?

A No, | don't specifically recall receiving this email, but | see it, so yeah.

Q Do you recall having a subsequent conversation with Alex Cannon regarding
what he calls his post-election fraud detection program?

A | would need to know more specifically what he's talking about. We did set
up a hotline of sorts for people to call in and report their own experiences from election
day or at the polls. So this is conjecture, but I'm taking a guess that that's what he's
referring to.

Q Do you recall whether you met with him to discuss as is indicated here?

A No, | don't recall if | met with him or if -- we may have had a conversation, it

may have been in person, it may have been over the phone, or maybe we didn't. | don't
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know. But we did set up a hotline and had campaign people staffing them, receiving
phone calls.

Q  Separate from the hotline, are you aware of any other fraud-related work
that Alex Cannon did post-election?

A No. |don't know what he was working on.

Q Do yourecall any meetings with him post-election?

A | mean, he was around post-election. |don't know. It was all very
unorganized, and from my perspective the lawyers were doing what they were doing. |
was not in all those legal meetings. There's no reason why | would have been in those
meetings.

But what I'm referring -- and | don't know, let me say clearly, | don't know what
this email is referring to, the fraud detection program.

But what it calls to mind is the hotline that we set up where we had lower
level -- everyone was encouraged do it, but it was primarily lower level staffers, perhaps
interns, who manned a bank of telephones.

And we had put out a tweet or something from the main campaign account to say
call this phone number and tell us your experiences on election day or whatever the
phrasing was. And then these people sat and answered the phones and took down
people's information.

Now, it turned out that almost all the phone calls were crank calls, as you might
expect. And so in my mind it didn't amount to much.

Q I'm going to show you exhibit --

Mr.- Before you move on, | just had a couple of questions on that.

DALY

Q So the Jared referred to | assume is Jared Kushner. Is that correct?
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A | would assume that, yes.

Q And who's the Eric referred to there?

A | would have to speculate, but | suppose it means Eric Trump.

Q  Okay. |wasn'tsureifitwas Eric Trump or Eric Herschmann. Do you
know?

A [ don't know.

Q  Okay. Did either Eric Trump or Eric Herschmann end up having some role
in this post-election fraud detection effort?

A You would have to ask them. |don't know.

Look, the thing that I'm thinking about, the bank of phones where people were
answering calls from around the country, it was -- | mean, it was just a bunch of kids
sitting around answering the phone. It didn't really require much strategy. So |l don't
know what they were or were not involved in.

sy MR. I

Q I'm going to show you exhibit 5 and to see whether this refreshes your
recollection as to what the last email is talking about. This is an email the same day, it's
a few hours later. And Stephen Miller writes an email and says, "Has anyone done, or
could anyone do, a mathematical analysis to show how astronomically unlikely the
perfectly-tailored Dem vote results are in particular precincts and states."

And Jason Miller responds, which has you, Stephen Miller, and Justin Clark as the
recipient, and he goes, "Yup -- Alex Cannon, working with Eric Trump, conducting that as
we speak."

Does that refresh your recollection at all about anything that Alex Cannon was
working on or Eric Trump?

A | mean, again, | don't know what Alex Cannon was working on.
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You also have to understand how many thousands of emails over the course of
time | received. Pulling out a few of these -- | mean, this is from a year and a half ago.
| don't know what Alex Cannon was working on at that time and | still don't.

Q | wantto turn to Zach Parkinson, the head of the research team that
reported to you.

Generally speaking, what do you recall about his post-election efforts when it
came to trying to uncover fraud?

A | recall there was some issue about voters' names who had turned up to
match with people who had died that he was asked to look into. That | remember.

You also have to understand that, as | mentioned before at the very beginning,
that the -- an org chart and the lines of report are very often -- most of the time -- not
really observed in a campaign, or at least in this campaign.

But it's not set up like a corporation would be where if there is a request or what a
corporation would call a work order or something that things get approved through
channels before it rests with the person who it's assigned to.

So it is entirely possible or even likely that people from the campaign went
straight to Zach or even to some of Zach's subordinates to say, here's something that I'd
like you to look into.

So | can't say what Zach was or was not working on. | don't know.

Q  And | think it would be helpful for us to understand, as you've been doing
helpfully, is just what things folks like Zach Parkinson were working on but perhaps were
not reporting to you on directly, even though the org chart might be what it is, and what
he was reporting to you on or what you were kept in the loop on.

So you mentioned the dead people kind of point, which we'll come to. Any other

topic areas regarding fraud that you recall Zach Parkinson working on?
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[10:11 a.m.]

Mr. Murtaugh. You know, at this distance from that date, | don't remember
what Zach was working on.

Mr. I  \Vhat about Dominion Voting Systems? Do you recall
him working on that?

Mr. Murtaugh. | do recall that someone asked him to look into Dominion and its
background and, | guess, other areas of Dominion, yeah. But | did not request that
he -- | don't believe | requested that he do that. That request for him came from, |
would assume, somewhere else.

Mr.- Do you remember roughly when that was?

Mr. Murtaugh. No.

Mr. - Do you remember if it was pre- or post-election?

Mr. Murtaugh. |do not.

sy MR

Q  Besides Dominion and the dead voters, any other things you can recall that
Zach Parkinson might have worked on, any other related research regarding fraud claims
that you were either actively participating in or just even aware of?

A No, | don't recall what else Zach -- as | said, | don't know what he was
working on day to day.

Q  Allright, let's turn first to the issue of the dead voters. Tell me a bit about
your understanding as to what Zach Parkinson was trying to investigate.

A Whether or not in fact people who were dead were recorded as having
voted.

Q  Okay.
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I'm going to show you a document. This is exhibit 6. And it's a document you
produced. And it's an email from Alex Cannon to Jared Kushner, Eric Trump, Bill
Stepien, Justin Clark, Jason Miller, and Matthew Morgan, and another email address.

I'm not quite sure who that belongs to. And the subject line is "PA Death Data."

And Alex Cannon says, "Attached is the PA death data. The QC process took the
potential dead voters from around 130 down to these 15 confirmed."

| won't go through the additional -- if you want to read the email you can, Mr.
Murtaugh, but | think, for our purposes, I'll just kind of proffer to you what's going on
here --

A Uh-huh.

Q  --that Mr. Cannon has been engaged in an effort to uncover voters who
seemingly have died but nonetheless cast votes in the 2020 election.

And Mr. Miller responds and says, "We're going to start highlighting one obituary
a day of dead people who voted this year." And he says, "Zach - can you help please fill
in the gaps here so we can start tomorrow?"

Is it fair to say that this is what we were talking about, Mr. Parkinson being tasked
by someone who wasn't you with doing a little bit of research into the dead voter
gquestion?

A That's what it sounds like.

Q Do you have recollection of this?

A | remember the issue of the question of dead people voting. |don't
remember this specific request or email.

Q  Okay.

And I'm going to show you, then, what's exhibit 7.

Mr. Garber. Before we do that, do you have to renew your parking?
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Mr. Murtaugh. Oh, maybe. Hangon. Yes. Hangon one second.

Mr. Garber. Sorry, - He's just got to renew his parking?

Mr._ No problem. Do you want to take a 5-minute break real
fast? | mean, we've been going for an hour, 15. Maybe we'll take 5 minutes?

Mr. Garber. Okay.

Mr.g All right. We'll go into recess for 5 minutes.

Mr. Garber. All right. Thanks.

[Recess.]

BY MR. I

Q  So we just looked at an email where Mr. Miller assigns Zach Parkinson with
filling in the gaps of an obituary a day.

Is it fair to say that Mr. Miller is suggesting some kind of comms effort where the
campaign would be blasting out a dead voter every day going forward, was his hope?

A Seems to me that's what that email clearly expressed.

Q Yeah.

I'm going to then show you exhibit 7. Here -- actually, this looks like the same
email. Mr. Parkinson gets asked for more information. He agrees to do this. He asks,
"What specific info do we need?" Mr. Miller says, "Obituaries or other things that
move" -- or | assume he means "must" -- "prove death," perhaps.

And then I'll show you exhibit 8, which, this subject line is regarding Georgia dead
voters. And looking at the bottom, Mr. Cannon on November 8th sends an email about
the Georgia voters. And, as you'll recall, we were just talking about Pennsylvania voters.

In this email, Mr. Cannon says, "All -- Attached is the GA data for 12 deceased
individuals who actually cast ab™ -- which | assume is "absentee" -- "/early voting ballots

in the presidential election in GA that were received by the state up to November 6."
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And then he highlights in bold and underlined, "We do not know whether these
individuals voted for Biden or Trump."

And | will note to you, Mr. Murtaugh, in both the emails I'm showing you now and
the email that | previously showed you, that an Excel spreadsheet-type document is
attached listing the names indicated in Mr. Cannon's email.

And as you see, Mr. Miller at the top of this email says to Mr. Parkinson, with you
copied as well, "Let's fill in the gaps here too please."

Now, when Mr. Parkinson started working on this project, did you have any
conversations with him directly about the work he was doing?

A | don't recall if | had conversations with him or not. With these emails as
prompting, | recall that this effort was underway. | remember now that this was
happening.

Q  Okay.

Just to help frame you, as you'll recall, in the initial email, Mr. Cannon indicated
that -- | think they'd started at 130 names in the Pennsylvania data to 15. So it appears
that there was an initial winnowing down of potential dead voters by Mr. Cannon before
Mr. Parkinson got involved.

Is that a fair reading?

A Can you restate that? I'msorry. | was resetting my parking thing.

Q  Noproblem. |thinkasyou'll recall, in the initial email | showed you, Mr.
Cannon noted that the QC process took the potential dead voters from around 130 down
to these 15 confirmed. And that's for the Pennsylvania data, what he asked -- what Mr.
Parkinson is going to work on.

So I'm just framing your mind, that it appears 130 was winnowed down to a

potential 15, and asking you to confirm whether that's a fair reading from you as well.
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A | suppose so. |don't know what a QC process is.

Q | assume quality control, would be my -- what it stands for, but, you know, |
won't proffer to you what it actually -- what the process in fact was.

A Yeah. | mean, you're asking me to interpret what Alex is representing.
And, you know, | can only read it the same way that you do.

Q Okay. No --andwhichis fair. |wanted to just confirm that you read it the
way | read it, just as far as on the face of the document.

A Yeah, that's what it sounds like.

Q  Okay.

So I'm going to show you what's exhibit now 9. And this is now Mr.

Parkinson -- this is now a day later, on November 9th, where he now responds to Mr.
Miller's email which asked for an obituary a day.

And Mr. Parkinson, with you also copied, says, "So out of the 27 names on those
spreadsheets, we've been able to find something solid on 13 of them. Attached has
obituaries, death notices, or other documentation that these folks are dead. Very
degree" -- | assume he means "vary," but -- "very degree of confidence the info on the
attached people matches the info from the spreadsheets. | think some of the other 14
may be errors, and others we just haven't found anything on. Can continue looking into
those, but if we're planning on 2 a day, we've got enough for this week for sure. Can
also look into any AZ or WI names if we have spreadsheets there as well."

Did you have any understanding as to what Mr. Parkinson -- how he was going
about examining these individuals to see whether or not a dead voter had in fact voted?
A No. |don't know by what methods he was conducting his research.

Q  Looking at this email, would you agree with the reading that Mr. Parkinson,

again, has -- we've gone from the 130 names down to the 27 names, and his initial cut
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brings that number down to 13 individuals that potentially had votes cast on their behalf
after they were dead?

Mr. Garber. | think the email says what it says.

Mr._ Well, I'm asking Mr. Murtaugh.
sy MR

Q Do you agree that that's what the email says?

A It sounds like it, but I'm -- | didn't conduct the research, | didn't write this
email, so, you know, | can only read it and interpret it, same as you have.

Q Now, do you have a recollection as to this process by which a number of
dead voters -- like, a broader group were first considered and, as due diligence was done,
that number became small and smaller?

A | don't have very clear recollection of any details of this. | mean, | recall
being aware that they were trying to identify dead people who had voted. And | know
that I'm copied on these emails, but this is quite clearly something that they were
working on.

Q Now, I'm going to show you what has been marked as exhibit 9, Bates
number 9566 -- or, sorry, | think we're on -- that was 9. Excuse me. Exhibit 10. My
apologies. Which is 9634, the Bates. And it's an email that you -- excuse me -- that not
you get, but that's sent to you.

I'm going to start at the bottom of the email. And this is now November 9th.
And if we scroll all the way to the last email, please, on the second page. And it's
Lindsey Graham. It's an email from a Robert Farley at FactCheck.org to Zach Parkinson,
copying Matt Wolking, and indicates that Senator Graham went on television and said
that the Trump campaign canvassed Pennsylvania mail-in voters and found numerous

instances of dead people voting.
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And the reporter -- and notes that Senator Graham says, "But | do know that we
have evidence of six people in Pennsylvania registering after they died and voting after
they died. And we haven't looked at the entire system."

And the reporter asks, "Can you provide some detail about that? Which voters
did the campaign review exactly? And what exactly did you discover about dead people
voting? Can you provide names? Possible to speak to someone about the details of
how folks did the research and what you found?"

This email was forwarded to you by Matt Wolking, you can see at the top. And
then you respond to Matt Wolking's email, saying, "Adding Matt Morgan. | think we'll
have to let our lawsuit do the talking."

Do you see that?

A Yeah.

Q  What did you mean by that, if you recall this email?

A | don't recall that email specifically, but, interpreting what | wrote there, it is
our -- on the Republican side of the fence, it is our longstanding belief that FactCheck.org
and the other self-proclaimed fact-check organizations are, in fact, partisan and are intent
on writing stories that are negative for our side.

And so there are many times where -- for any reporter inquiry, the very first
decision you have to make when you receive the inquiry is whether or not you're going to
answer it at all. Regardless of what the topic is, the first question is, do we even reply to
this?

And so, with regard to this one, | interpret my email there as saying that, look, if
we're going to be using this information in an actual court filing -- the information about
dead voters -- that we should allow the court filing to do what its supposed to do and

make its way through the legal process.
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Q  Allright.

Now, in a response like this, when someone just questions -- well -- withdrawn.

Matthew Morgan then responds, adding Alex Cannon, saying, "Alex can speak to
the certainty (or lack thereof) regarding potential dead voters."

And Alex Cannon responds to you at the top of this email and says, "Tim -- |
provided that information to Senator Graham (per Trump family instructions) and it is
100% accurate. Attached is the PA death data. The QC process took the potential
dead voters from around 130 down to these 15 confirmed."

Later on, he notes, "I note that this is a conservative view of the results: If there
was any real question about whether the team had the correct person, we tossed the
result. If we spent substantially more time researching each potential dead voter and
manually confirming we could possibly confirm up to an absolute maximum of 20 more,
but my view is the team needs to move on to GA."

Is it fair to say you don't recall this email?

A No, | don't recall it specifically, no.

Q  Reading this email now, is it fair to say that Mr. Cannon was very confident
in the work that he had done regarding confirming dead voters?

Mr. Garber. | think the email says what it says.

Mr. Murtaugh. It says "100% accurate." How would you interpret that?

sy MR. I

Q  Well, I'm asking how you'd interpret that, but fair, Mr. Murtaugh.

A On its face value, it says "100% accurate." |I'm not sure there's a lot of
room for misinterpretation.

Q  Allright.

I'm going to next show you what's been marked as -- well, let me ask you this
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guestion: Do you have any recollection as to what the purpose of this exercise was, why
the campaign was working so hard to prove that it could find people whose votes had
been cast after they had died?

A To publicize the fact that dead people had voted would be to draw attention
to the fact that the election system is imperfect.

Q Isitfairto say that -- to suggest that -- to undermine a potential claim to
victory by Joe Biden?

A | think it is to -- the effort all along, as we stated publicly dozens and dozens
and dozens of times, was to make sure that everybody who is eligible to vote be able to
legally vote and vote once and have it be counted.

If there are dead people who voted, that obviously runs contrary to that. | don't
think you'd find too many people who would be publicly willing to say that they support
dead people voting.

Q I'm going to show you what's been marked as exhibit 11. You've seen the
earlier half of this email, where at the bottom you see Mr. Parkinson noting he's taken
the 27 names down to 13.

Do you recall that portion of the email from an earlier document?

A | recall it from this conversation that we're having today.

Q  Okay.

And above, Mr. Miller responds, "For these 13, do we have party identification for
them, and if not, can we quickly look that up and add to the mix?"

And Mr. Parkinson says, "We should be able to pull those, let me have someone
do that."

And then Mr. Miller responds, "Perfect, then let's meet after that. Much prefer

to only announce dead D's who are voting, if possible."
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Is it fair that here that "D's" refers to Democrats?

A Yes, that's fair.

Q  Anddo you have an understanding as to why Mr. Miller -- Well, actually, is it
fair that Mr. Miller wanted to announce Democrats are voting because it would be more
likely to suggest that this was a Democrat -- like, a Democrat-focused problem, the dead
people voting?

A Well, you would have to ask Jason Miller what his intention was for that.
But, you know, | think anyone could read Jason's email there and draw their own
conclusions.

Q  Well, | see here that you are one of the recipients of the email. So what
conclusion do you draw?

Mr. Garber. Are you asking what conclusion did he draw at the time?

Mr._ Well, let's do both.
ey mr. .

Q Do you recall what conclusion you drew at the time?

A Look, this was a campaign to reelect one particular candidate. Naturally,
that campaign is going to be engaged, for the length of its existence, to promote things
and ideas that benefit that particular candidate.

Q  Andthat's fair. So, with that understood, is that -- do you say that because,
here, the effort here is to show purely dead people who would've voted for Joe Biden and
not for President Trump? Is that fair?

A Look, you'd have to ask Jason Miller what he means by this email. But,
again, | say, this was the Donald Trump campaign, and so | think it's expected that our
efforts, whether it's on this question or a million other questions, are intended to benefit

Donald Trump. That's the way any campaign operates. You don't -- there aren't very



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

41

many campaigns who will conduct and publicize research purposefully to benefit the
opponent.

Q I'm going to turn to exhibit 12.

So here is an email from Zach Parkinson and Jason Miller, CC'ing you. This is now
on the evening of November 9th. And it appears to be an update of Mr. Parkinson's
efforts.

And he says, "Top section is Georgia, bottom is Pennsylvania. Forgot that in
Georgia, they don't have traditional party registration, so everyone's unaffiliated. In
process of going through these, weeded out a couple more where voter reg stuff didn't
match what we were looking for, or where we couldn't find voter reg at all. Brings us
down to eight solid examples on hand with voter reg info along with some type of proof
the person is dead beyond the SS death index."

So would it be a fair read of this that Mr. Parkinson's efforts have whittled down
the number of potential dead voters even further?

Mr. Garber. |think the document says what it says.

BY MR. I

Q  Well, Mr. Murtaugh, you were copied on this email. Do you remember
receiving this email or having any conversations regarding this topic?

A No.

Q Do yourecall that Mr. Parkinson's efforts resulted in a smaller number of
potential dead voters?

A No, | really don't recall the details of this process. But from reading of this
email, it appears to me that Zach is endeavoring to do a thorough job.

Q  Sitting here today, do you have a recollection as to whether Mr. Parkinson

was successful in his efforts to uncover dead voters who cast ballots?



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

42

A | don't recall.

Q I'm going to note just some of the names here. You'll see in the first name
there a James Blalock; a second name, Deborah Christiansen. And then you'll note on
the second set of names is the name Elizabeth Bartman, which we're going to come back
to. But | just wanted to highlight those names, and you see that they were a result of
Mr. Parkinson's further diligence in trying to uncover dead voters.

All right. So then we go to exhibit 13, and here it looks like there's a mocked-up
potential press release.

You can go to the second page, please. And, at the top, it's an email from Matt
Wolking to Zach Parkinson and you and Andrew Clark and Jason Miller and Matthew
Morgan, subject line, "Victims of Voter Fraud."

It says, "Thanks to Zach for drafting the bulk of this. Still waiting on Alex Cannon
to confirm these people voted/registered. Thoughts?"

And is it fair to say this is a mock press release announcing that these individuals
were both deceased but nonetheless voted?

A | would call it a draft, but, yeah, that's what the press release generally looks
like.

Q  Okay.

And then -- excuse me one second. Sorry.

And then you respond to this and say -- this is the bottom of the first page. You
respond and say, "Good by me." Do you see that?

A Not yet.

Q It's at the bottom of the first page of this email.

A Oh, yeah. Okay. Sure. |[seeit.

Q  Allright. So, when you say "good by me," that's indicating that you had
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reviewed the draft release and you were basically giving your signoff as comms director?

Is that fair?
A That's fair.
Q  Okay.

And then at the top of this, Zach Parkinson says, after some edits from Mr. Miller,
"Gonna give Alex a ring, he asked us to hold."

Any recollection as to any issues with this press release before it would go out?

A No.

Q  Now, just more broadly, in any other prior campaign you've worked on, have
you seen any efforts such as this, this level of effort to uncover potential dead voters?

Or would you say that this process was unique in your experience?

A Well, I've only ever worked on one Presidential campaign, so | can't say that |
have any experience to compare this to.

Q  And which campaign was that?

A One. I've only ever worked on one.

Q  Oh, thisone. Okay. Sorry. |thoughtyou were suggesting a different
campaign. My apologies.

What about any other campaign you've worked on, separate from Presidential?
Any efforts like this?

A Not that | recall.

Q  And while this was going on, do you recall thinking whether or not this
process was typical, or did you perceive as abnormal the amount of effort and time spent
trying to find a handful of dead voters?

A Well, having never worked on a Presidential campaign before, | didn't really

have anything to compare it to.
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Q  From any discussions you can recall, was there any suggestion that there was
a systemic problem with dead voters being cast as opposed to isolated incidents? Give
us a sense of your understanding of what the theory was here as to why to conduct this
effort.

A I'm not an election lawyer and I'm not one who conducts research on who is
represented in the voter rolls in States, so | don't have any breadth of experience or
knowledge to know the extent of the problem of dead people voting.

Q Well, no -- well, I'm asking you, as the comms director, though, who would
be tasked with messaging this, was it your understanding that the messaging here would
be to suggest that these handful of people would suggest a systemic problem or not a
systemic problem?

A Well, | haven't read the press release. What does the press release say?

Q  Well, before we read that, do you have any recollection as to whether or not
the campaign thought there was a systemic problem with dead people voting that could
impact the election results?

A On its face, this appears to be pointing out that dead people had voted,
which, of course, should not be possible.

Q  Now, when you say "should not be possible," | mean, is it fair to say there's
some level of fraud that's possible in any election? | mean, is that not presumed?
There's no zero fraud in an election, right?

A | think it's -- it ought to be accepted as fact on its face that dead people are
not capable of voting.

Q  Well, to be clear, it's not a dead person voting; it's someone illegally casting
a ballot on behalf of a dead person, right? So the theory is that, can someone illegally

vote in an election? Which no one thinks is impossible by 100 percent. Is that fair?
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A It is clearly not impossible to illegally vote. Correct.

Q  Right. So wouldn'tit be impossible to find a handful of examples
theoretically of someone casting a vote on behalf of someone who's deceased, right?

A It might be possible, yes.

Q  Areyouaware of any indication or even any discussion among the campaign
that anyone thought there was a systemic problem with dead people voting?

A | mean, look, having grown up in Pennsylvania, Pennsylvania, as I've heard
throughout my lifetime, there have been reports of dead people voting through decades.
So | don't know what defines "systemic" or not or "isolated" or not, but fraud is fraud.

Q  Okay.

A So how much fraud is supposed to be acceptable?

Q  Well, you said, just so we're clear, throughout your life, in a variety of
elections in Pennsylvania, you're aware that --

A | --no. Let me beclear. |don't have any factual, actual knowledge from

my own research. But it is a colloquialism, if you will, in Pennsylvania that --

Q Yeah.
A -- dead people vote, particularly in Philadelphia. That is the reputation of
Philadelphia.

With respect to these specific examples? Fraud is fraud.

Q Yeah. Now, doyou--

A | haven't heard anyone set out exactly what the limits are of an acceptable
amount of fraud.

Q  Well, Mr. Murtaugh, in your role as comms director, is it fair to say that you
kept yourself apprised of President Trump's public statements in the election?

A | would say most of them, yes.
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Q Yes. Anddoyou recall President Trump saying that thousands of people
across battleground States -- thousands of dead people across battleground States had
voted, dead people had voted?

A | don't recall that specific statement, no.

Q Do yourecall him -- and if you don't recall, I'm happy to pull up a quote from
him if you'd like, so please let me know. But | will proffer to you that President Trump
said thousands of people -- dead people voted. Does that sound correct to you, or do
you --

A | don't know what he -- if you have a quote where he said those words, |
won't dispute it.

Q  Okay. [I'll ask our team to pull up a quote while I'm talking, but I'll proffer to
you that he's indicated thousands of people voted -- dead people voted in battleground
States.

Are you aware that Rudy Giuliani also said something to the effect of over 10,000
dead people voted in battleground States as well?

A I'm not aware of that, no.

Q  Areyouaware of any statements made by President Trump regarding dead
voters?

A Not specifically, no. | can't recall everything that the President said about
the election.

Q  Well, I'm asking about post-election on the issue where you were copied on
these emails that Zach Parkinson is working on.  But your testimony is that you have no
recollection that President Trump made any comments regarding thousands of voters,
dead voters, in battleground States?

A It would not surprise me if he said that, but | have no clear recollection of
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him saying that, no.

Q  Besides the thousands -- and | want to, just so the record is clear -- do you
recall him even discussing dead voters at all?  President Trump.

A Look, President Trump said a lot of things a lot of times about the election.
| don't have a mental inventory of all the things that he said.

Q  Fair. But this claim would be directly relevant to the work that has very
senior people working on. You see on email, you have Matt Morgan, the campaign
counsel; you have Justin Clark, the deputy campaign manager and senior counsel; you
have you, the comms director; you have Matt Wolking, your direct report; you have Alex
Cannon, the deputy campaign counsel; Jason Miller, who's in touch with the President
directly, as you testified.

You have all these people working trying to find examples of dead voters that the
campaign is going to put out hopefully on a daily basis. And you're saying that you are
unaware whether President Trump had talked about dead people voting?

A | can't conjure up an exact quote that you're referencing from President
Trump. If you're proffering that he said it, he said it. I'm not going to dispute it.

Q  Well, I'll give you a quote here. President Trump on his January 6th speech
said, "Over 8,000 ballots in Pennsylvania were cast by people whose names and dates of
birth matched individuals who died in 2020 and prior to the election. Think of that.
Dead people. Lots of dead people. Thousands."

So that's a quote from President Trump. Do you recall him saying that on
January 6th? Well, let me ask you this: Do you dispute that he said that on
January 6th?

A | don't dispute that he said that, no.

Q  Allright.
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So we've looked at Pennsylvania data and what Mr. Parkinson has been working
on so far, and | think, if I'm not mistaken, with Georgia and Pennsylvania
combined -- well, for Georgia, | think he's down to two names of people that
Mr. Parkinson believes that he could substantiate in his efforts.

Is it fair to say that he was undercutting -- that what he was finding was not
consistent with President Trump's statements?

A Look, | don't know what Zach was continuously working on, and | don't know
what President Trump was saying publicly, and | don't know where President Trump was
getting the information that he was using to say those things publicly. |don't know.

Q I'm going to show you exhibit 14, please, which is Bates number 11074, an
email that you're on. And, again, this is a mockup of a press release to do with Georgia
voters that is noted there.

And the second email is from Jason Miller, saying, "Alex, Bill has approved running
the Michigan data." And then it goes, "Andrew, header/subheader needs to make more
clear that this is just the tip of the iceberg, per POTUS. Does this work?"

And, sorry, let me see whether -- this is the first page of exhibit 14. Do you see
what I'm reading from?

A It's still scrolling.

Q Down, please. Down, down. Can you scroll down, please, Camisha?

Oh, there we go.

So what | read to you was Jason Miller's line ahead of the draft press release.

And do you see where he says that the "header/subheader needs to make more clear
that this is just the tip of the iceberg, per POTUS"?

A Okay.

Q "Does this work?"
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And then Alex Cannon responds, "I'm going to stay in my lane on the comms party
about the 'tip of the iceberg.™

So when Mr. Cannon says he's staying in his lane on the comms side, does that
mean that's more for your team to work on? Or how do you read that?

Mr. Garber. Again, the letter says what it -- the email says what it says.

Mr. Murtaugh. Yeah, | don't know.

By MR. I

Q Well, let me ask you this. When an email like this would come to you that
specifically talked about comms, would you understand that to be referring to you and
the work that you do?

A Sure. My arena. Yeah.

Q  Okay. Do you have any recollection of receiving feedback from President
Trump that this should reflect that this is just the tip of the iceberg on the dead people
voting?

A | personally received no feedback from President Trump on that.

Q  Butfrom a comms perspective -- we're going to talk in a bit about pushback
that the media came to you directly with on numerous occasions and asked you about
these dead voters that Mr. Parkinson's work had produced, because they were being
debunked. And I'll show you several examples in a minute.

But is it fair to say that when you got pushback from the media on these issues
that it would've been your job to go back to the relevant stakeholder -- let's say, here,
Zach Parkinson -- and understand what the true facts were? Is that fair?

A | mean, it depends -- look, we got pushback from the media on everything
that we did for 2 whole years. And so, to have a reporter questioning something that

we were doing or saying was a daily occurrence. So, for me to sit here and try to recall
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specific pushback from a specific reporter on a specific topic 2 years later, that's
just -- that's not going to be possible.

Q I'm going to show you exhibit 15. And it's November 16th. And Daniel
Dale says, "Tim, I'm looking for a response™" -- sorry, 15, bottom of 15.

Thank you.

"Tim, I'm looking for a response from the campaign to something Fulton County,
Georgia is saying regarding the campaign's claim that a Deborah Christiansen cast a ballot
despite being dead." And it has a tweet from the Trump War Room.

"The county says Christiansen simply did not vote in this election and did not
re-register to vote on October 5. The county says they have no idea why the campaign
'picked this poor woman and made these claims. Usually there is a tiny kernel to these
kinds of claims. There's nothing here." Could you respond and provide any evidence
for the claims in the tweet? Thank you very much."

You forward that email to Zach Parkinson.

And then Mr. Parkinson responds, at the top of the email, "Not that Daniel Dale is
worth our time, but Alex Cannon oversaw pulling voter lists and comparing those with the
SS Death Index, so | don't know process around that. | tried to find her reg in the
Georgia Secretary of State's website to confirm it, but couldn't find her. As far as the
re-registering on October 5, GOP Data Center has someone registering in that name on
that date though. Again, not making it up. Let me check with Alex though and see if
there's more info for us to figure this out.

One second, Mr. Murtaugh.

Now I'm going to show you -- now, again, with this, any recollection as to, here,
CNN indicating that officials in the State had shown one of those final eight names, again,

was not someone who in fact had voted?
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A | don't remember this specifically, no.

Q  Okay.

And | will tell you -- | will proffer to you that, here, it was just the wrong person,
that there was just a different Deborah Christiansen that had voted.

Any recollection as to that being the conclusion of these efforts?

A No.

Q  Broadly speaking, separate from these specific individuals, do you recall that
the media on these issues that you've been copied on repeatedly then came back to you
and knocked down these claims of dead voters one by one? Like, not the specific
people, but do you generally remember that happening?

A No. With regard to emails from Daniel Dale, | would generally just
disregard emails from him, as just a matter of routine.

Q  But-- okay, so that was your normal routine. But | guess in this instance
you acted out of that routine, and you then forward it to Zach Parkinson, and he gave you
a substantive response. So | guess with this Daniel Dale email, you didn't disregard it
like the other ones.

So, broadly speaking, do you have a recollection -- do you have any recollection as
to the conclusion of Zach Parkinson's efforts with regard to dead voters?

A No. |don't know if we answered Daniel Dale or not.

Q  Andwe'll talk about this in detail further, but in instances like this where the
campaign has made a public assertion, like, an illegal vote was cast in this person's name,
when the media pushes back, is there any effort by you to go back and either confirm
whether the prior statements should be retracted or fixed or otherwise corrected?

A Well, as you can see there, | forwarded the email to the guy who was in

charge of the research.
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Q  So would your expectation be, though, that he would come back to you
either confirming Daniel Dale was correct or incorrect? Was that your expectation?

A Just, to forward him the email is to imply that, could he look into the
guestion that's being raised.

Q  Andthe idea is, what would you do with that information after he came back
with it?

A Well, | don't know what ever became of this.

The question of whether or not to -- if we are -- and | don't know this to be the
case, but if we are, in fact, persuaded that what the reporter is alleging is true, then the
guestion of whether or not to issue a public correction or retraction would not be my
decision.

Q  Whose decision would it be?

A Someone above me. |don't know -- | don't know if that was ever
undertaken or not.

Q  Sodovyourecall any time the campaign retracted a statement that had been
proven to be false?

A | don't recall.

Q Do yourecall any time that you wanted the campaign to issue a retraction
but you were denied?

A | don't recall.

Q Do you recall anyone ever coming to you to suggest the campaign should
make a retraction but that you either denied the request or you took it up the chain and it
was denied by someone else?

A | don't recall.

Q Do you recall anyone at any time on any issue ever indicating that the
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campaign should issue a retraction for a false statement?

A From inside the campaign?

Q  Yeah, that the campaign -- no, that the campaign should retract its own false
statement.

A You mean the request that it be retracted came from within the campaign?

Q  Yeah, from within the campaign.

A No, | don't recall that.

Q  And, just to be clear, do you recall yourself ever recommending a retraction
on this or any issue?

A | don't remember.

Q I'm going to show you exhibit 16, which is another -- we've just talked about
Deborah Christiansen, which is a Georgia voter, one of those eight. Exhibit 16 now is in
regard to Pennsylvania deceased voters press release.

You'll see on page 2 of this, at the bottom, Andrew Clark has a draft -- a little
further down, please -- Andrew Clark here has a draft release. And it says, "Same intro
copy and style as the last one. Link to the GA release."

And | would just to point out -- because we're going to discuss these individuals.
We're going to go to the last page of this document, and you'll see, "Here are several
examples in Pennsylvania that should be investigated."

Sorry. If you could scroll up? Right. Thank you.

And it indicates the name John Granahan of Allentown, Pennsylvania; Judy Presto
of Southpark, Pennsylvania; and Elizabeth Bartman of Drexel Hill, Pennsylvania.

Now, in your experience with the Trump campaign, is it fair to say that when the
campaign put out a press release like this, noting specific examples, that the campaign

would try to make sure that those were the most airtight, solid examples?
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A That would be the general practice, yes.

Q  Sowe're going to scroll up further on this email, and you respond to the
email. Andrew Clark notes a slight change of registration details. And then you write,
"This is fine with me."

So that's you signing off on this draft press release. Is that fair?

A Yes.

Q  And we go to the first page of this document. At the bottom, Andrew Clark
said, "This is sent."

Mr. Miller says -- scroll down, please.

Mr. Miller says, "Pls share the Twitter links and we'll blow those up too!"

And that basically means he's going to amplify this for a broader audience. Is
that fair?

A Yes, that's what "blow this up" generally means.

Q  Okay.

A Amplify it on social media or through some other means.

Q  Andthen we go to the first page, and it says, "Link to the release" and "Link
to tweets."

And that's showing that this went out, correct?

A Just based on the URL there -- | have no way of knowing what those tweets
say. But, based on the URL there, that appears to be what that links to, yes.

Q  Allright. I'm going to show you what's been marked as exhibit 17, which is
a further pushback from a media source.

At the bottom of the first page, a reporter, Davey Alba, from The New York Times
says, "Hi Tim, I'm a reporter with The New York Times, where we looked into claims of

dead voters by the Trump campaign -- the first social media posts on this went up last
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Wednesday." And it has a tweet to a Trump War Room tweet.

"Since that list was tweeted, we found that at least three of the alleged dead
voters either did not actually vote in the election, or were alive and well and cast legal
votes - those were Christiansen, Blalock and Kesler. | saw you deleted the post about
Mr. Blalock on Twitter. | was wondering if you had a statement and any more formal
retraction of these claims?"

You then send that to Zach Parkinson, Jason Miller, and Matt Wolking, and you
say, "See below."

Scroll up, please.

And | will just clarify for you, Mr. -- excuse me. You know what? | think| got -- |
want to make sure | didn't get turned around. Give me one second, sir.

You know what? Actually, before we do that -- and | apologize to do this this
way -- we can go back -- | got turned around in my documents, and there's something |
wanted to -- you know what? Let's stay here. [I'll finish this point, and then we'll go
back on something.

So, just to be clear, we're talking now about the Georgia voters. We previously
had talked about Pennsylvania, which I'll come back to.

And, then, so here, Mr. Parkinson responds. He adds Andrew Clark. And he
says, "Kesler -- no one has shown that this claim is wrong; the Atlanta reporting on this
conflated two different people (Andrew had pitched couple folks on how we haven't been
disproven on that)."

"Blalock," he says, "this one does appear to be wrong, since they found her and
said she registered under Husband's name."

It says, "Christiansen -- this one is unclear; we confirmed she is dead, GOP Data

says she is a registered voter. Legal team that generated the list | believe went off that
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data, and said that she'd voted, but now there's reporting saying she didn't vote."

And I'm going to show you, just on these points, what is exhibit 18, that CNN
had -- Matt Wolking had forwarded to you all on November 12th, that, with regard to
Blalock, he says, "This is also incorrect." He says, "A spokesperson for the board told me
Blalock's wife voted as 'Mrs. James Blalock’ which caused the mix up."

So what Mr. Wolking appears to be saying is that the Trump campaign said that
James Blalock was dead and he voted twice, when, in fact, his wife had voted and she
voted as Mrs. James Blalock.

And then here he says, "This is false. The Elections & Voter Registration director
in Jackson County, GA tells me that Linda Kesler did not vote -- she was removed from
voter rolls in 2003, when she passed. According to the director a completely different
person, Lynda" -- with a Y -- "Kesler, did legally vote."

So here you have two examples coming to you indicating how Mr. Parkinson's
efforts resulted in the campaign publicly stating that a dead person voted when the dead
person, in fact, had not voted. Did you do anything in response to getting this
information that the comms team was pushing out false information?

A | don't recall doing that, no.

Q Youdon't recall doing anything. Is that fair?

A Yeah, that's fair. | really don't recall much about the details of this whole
thing at all.

Q | wantto go back to the --

A As you can see, this was largely being driven by others. | was copied on a
lot of these emails. And, ultimately, when | approve the press release to go out, I'm
trusting the underlying research. |, myself, do not conduct the research.

Q  Now, youdidn't conduct the research, but you would have been tasked with
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the comms portion and overseeing that, correct?

A Sure.

Q Anddid you at any time tell the comms team that we are no longer going to
be publishing obituaries, the one a day that Mr. Miller had previously had a plan for?

A | would not have been in a position to overrule Jason Miller.

Q  Did you express any opinion as to whether the campaign should continue to
rely on the work that had been done so far regarding dead voters?

A | don't recall doing that.

Q  Did you ever tell anyone that, hey, guys, I'm getting a lot of -- we're getting a
lot of pushback and this looks really bad, that we are claiming people voted that didn't
vote?

A It would've been -- we never experienced a day on that campaign where we
didn't receive media feedback. So | don't think it would necessarily raise red flags, that
CNN was upset with us.

Q  But when you say they were "upset," it wasn't that they were upset with
you; it was that the statements the campaign was making were false. That's what they
were noting, correct?

A In Daniel Dale's opinion, | suppose.

Q  Well, the last email | showed was from Matt Wolking, not Daniel Dale, right?
And he's telling you about mistakes the campaign is making.

| also showed you an email where Zach Parkinson confirms that there were
mistakes, for example, with regard to Blalock, the same thing that this email indicates
from CNN.

So your own fellow colleagues on the campaign were saying that the campaign

had messed up. Isn't that right?
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A They appeared to be providing further information, yeah.

Q  Further information that the campaign had put out false statements,
correct?

A They were, | guess, passing along refined or updated information about
those names.

Q  Andthe updated information was that those people had not illegally had
votes cast on their behalf, right?

A That's what it says.

Q | wantto go backto -- in exhibit 16, we talked about specific individuals.
And I'll go back to the last page of exhibit 16, if we can have that, please.

And you testified that the normal protocol would be for the campaign to put out
its strongest and best evidence when putting out public examples, correct?

A It stands to reason.

Q Yeah.

And | don't know if we're having technical issues, but | pointed out some names
for you earlier, and one of those names was Judy Presto of Southpark, Pennsylvania, who
the campaign claimed died in 2013, but someone registered to her voted in
September 2020 and cast a ballot under her name in last week's election.

There we go.

Did you know that subsequent reporting indicated that it was Mrs. Presto's
husband that cast a vote on her behalf and that he, in fact, had publicly stated that he
voted for President Trump?

A No.

Q  Anddid you know that the Trump campaign -- well, let me ask you this. Did

you have any efforts to retract -- and | think you said no, but you didn't have any efforts
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to retract the public statements regarding Judy Presto that the campaign had made,
correct?

A Not that | recall.

Q  Areyou aware that, even in front of me now, that the Trump War Room
Twitter account still has a public tweet on its page that Judy Presto of Southpark cast a
ballot, and that's still on the Trump campaign's Twitter page, about pushing out the Judy
Presto claim?

A I'm not aware of what's on their Twitter page.

Q Do you have any information -- are you aware -- excuse me -- that Judy
Presto's husband was prosecuted for voting here illegally?

A No.

Q Do you have any information that -- did you know that Elizabeth
Bartman -- that her son voted on her behalf and that he indicated that he voted for
President Trump with that illegal vote?

A No.

Q  Anddid you know that he was also prosecuted for that offense?

A No.

It would seem to support the notion that those were illegally cast votes, though,
would it not?

Q Iltwould. But it would suggest that that perhaps might fit what you said;
that happens in every election. Isn't that fair?

A Doesn't mean it should be tolerated.

Q  Well, here it was prosecuted. It wasn't tolerated. Is that fair, Mr.
Murtaugh?

A | suppose. | was not aware of the prosecution, but if so, good.
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Q  Now, here, the two examples the campaign pushed out, you do recall that
both Mr. Giuliani and Mr. Trump had publicly stated that these fraudulent votes were
cast for President Biden. Do you recall that?

A | recall that you just told me that a few minutes ago.

Q Well, let me askyou. Do you have any recollection of President Trump
saying that votes were illegally cast for Joe Biden?

A It would not surprise me. | don't have any specific recollection of a specific
quote.

Q  Well, I'm not asking -- are you saying --

A It would not surprise me that he said that.

Q Well, I'm going to push you a little bit on that. Are you saying you don't
remember President Trump repeatedly saying and still saying that illegal votes were cast
on behalf of Joe Biden?

A Sure. [I'll agree that he said that. Yes.

Q  Allright. And, here, when the campaign -- and do you have any
recollection of him saying it about dead people, specifically?

A Not specifically, but you just read me a quote from him before, so, | mean,

I'm not going to dispute that he said that.
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[11:17 a.m.]

Mr._ So it's fair to say, based on what | told you, that when
President Trump was telling the American public that dead people votes were being cast
for Joe Biden, his campaign was pushing out dead people votes are actually cast for
President Trump. Is that fair?

Mr. Garber. | think these are different time periods that we're talking about,

e
Mr.; No. This is all the post-election period. This goes out in

November, and President Trump makes repeated statements in November, December,
and through January 6th that dead people votes were casted for President Biden.
BY MR. I

Q  So my question, Mr. Murtaugh, is it not accurate that as President Trump
was falsely claiming that thousands of people -- dead votes were cast for Joe Biden, his
campaign actually published press releases showing individuals who had cast dead votes
for President Trump?

A Look, I'm not going to dispute what you've run in front of me, and | have no
information about the prosecution or what those who were prosecuted said. SolI'm
going to rely on the things that you just told me and say that in these, what, two
examples, that appears to be correct -- which, | would point out, could not have been
known at that time.

Q  Allright, Mr. Murtaugh, we're going to shift gears a bit and talk about the
efforts regarding Dominion Voting Systems.

Can you tell us generally what you understood Mr. Parkinson's efforts to be

regarding Dominion?
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A Nothing any more specific that -- and | only remember this from having
looked through the emails retroactively, retrospectively, just a general looking into
Dominion, its reputation, and its involvement in elections. | don't know what specific
guidance he got, who gave it to him, or what he actually subsequently looked into.

Q  Arevyou -- were you aware in post-election, like November 2020, that there
were theories being circulated publicly that Dominion Voting Systems had been engaged
in some kind of fraudulent effort to impact the 2020 election?

A | was aware of things regarding that, yes.

Q  And are you aware individuals associated with the campaign had been
publicly discussing and supporting those theories?

A It depends on how you define associated with. But, sure, | was aware that
people were out in the public talking about that.

Q  Okay. Arethere any--for example, are you aware that Rudy Giuliani was
talking about Dominion Voting Systems?

A Yes.

Q  Andis it fair to say that he was publicly associated with the campaign and
President Trump?

A Sure.

Q  And are you familiar that Sidney Powell was talking about Dominion Voting
Systems?

A Sidney Powell talked about a lot of things.

Q  Shedid. But, specifically, do you remember her talking about Dominion
Voting Systems?

A Yeah. |heard something about that, yeah.

Q Andis it fair to say that she was also publicly associated with the campaign?
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A | think she was never employed -- or | don't have knowledge of her being
specifically employed by the campaign, and | don't know that she ever formally
represented the campaign. | don't know that.

Q  Well, | was asking about --

A | think at one point didn't President Trump publicly disavow her?

Q We'll talk about that. But I'm going to be a little bit earlier in the process.

A Okay.

Q  SoI'm going to show you what has been marked as exhibit 19. And this is
an email from Zach Parkinson to a variety of individuals, including -- it looks like it's the
comms team. It has Andrew Clark, you, at least Hogan Gidley.

Who's Chadwick Carlough?

A He was involved with our surrogate operation, which is people who would
go on television or in the public to speak on behalf of the campaign.

Q  Andthen it has Ali Pardo, who you told us about earlier, and Erin Perrine,
and Francis Brennan.

Who's Francis Brennan?

A Francis Brennan was in the war room. He worked for Matt Wolking.

Q  Now, he sends an email and says, "FYSA if you need any info about Dominion
Voting Systems. Was asked to pull this together last night for background. Runs
through what's real and what's not."

And here he has what he's attached, the top lines. We can scroll through this if
you like.

Camisha, you can just scroll through it?

And it also attaches a more fulsome memo that goes further than these top lines

into more detail.
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Do you recall receiving this information from Zach Parkinson regarding his
research into Dominion?

A | don't remember receiving it at that time. In having seen this email, | don't
dispute that | received it.

Q Okay. And when Zach Parkinson says "FYSA if you need any info about
Dominion Voting Systems," is it fair to say in him sending that to the entire -- it looks like
the entire comms team basically -- is it fair to say he's sending that because he wants the

comms team to be armed with the facts as to Dominion Voting Systems if that were to

come up?
A | suppose that's fair. He's just showing us the results of his research.
Q  Andyou'll see here -- I'll just read to you some of the things that he says

here, but if you'd like me to show you specifically, | can.

He has a section under "Rumor/False Allegations," that's what the section's called,
which is on the second page of this document.

He says, "Allegations connecting Dominion to Democrats and prominent liberals
are based on some real connections, but have been overstated."

It talks about the conspiracy theories and says that, "Machines from Dominion
Voting Systems did experience technical failures on election night, but these errors were
reportedly fixed and did not lead to improper vote counts."

Do you remember the kind of gist of this memo and Zach Parkinson's findings
being that the conspiracy theories espoused by Rudy Giuliani and Sidney Powell and the
like were baseless?

A | don't recall it from that time period. But having seen it now, | mean
it's -- | have a recollection of it, sure.

Q  Soisit fair to say that around this time, November, mid-November, when
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these Dominion claims were being publicly discussed, that with the help of Zach
Parkinson's research, that you had concluded that what Mr. Giuliani and Ms. Powell were
espousing publicly were not supported by facts? Is that a fair read?

A Well, | don't know what Rudy Giuliani and Ms. Powell were espousing
publicly. |don't know whatever became of this document. |don't know if it reached
them or not.

Q Do yourecall -- and it's quite -- | don't know whether to use the word
famous or infamous -- but a November 19th press conference where Rudy Giuliani and
Sidney Powell made claims about Dominion Voting Systems? And it got a lot of press
coverage, so | presume it would have come across your desk.

But do you recall that press conference November 19th?

A | can't tell you the date. There were several press conferences that
Mr. Giuliani held, some of which Ms. Powell attended. So | can't be sure which was
which.

Q Do you remember is there one press conference that stood out more to you
than other press conferences?

A There was one at the RNC that | recall, which was widely publicized and
made fun of hair dye running down Mayor Giuliani's face. | remember that one.

| remember the one in Pennsylvania because it was held at the -- for some reason
held at the landscaping company.

Q  That would be the Four Seasons Landscaping?

A That's the one.

Q  Solet's go back to RNC --

A The campaign did not select that location, by the way. I'd like that to be on

the record.
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Q  Duly noted.

Let's go back to the RNC press conference.

What do you recall about that press conference substantively?

A The substance of it, not much at all. | recall the visual image that it left.

Q Do you recall discussions of Dominion Voting Systems at that press
conference or around that time by Mr. Giuliani and --

A Around that time, sure. As | said, | don't remember specifically what he
said in that press conference.

Q  Andis it fair to say that the claims that Mr. Giuliani was making around that
time were the same claims that Mr. Parkinson was writing about in this memo and trying
to highlight your team to be prepared for? Is that fair?

A Well, again, | don't remember specifically what Mayor Giuliani said in that
press conference. Solcan't say.

Q My understanding is that press conference was squarely focused on the role
of Dominion Voting Systems and that was a core theme of the press conference.

So do you recall watching it while it was happening or getting read into what
happened after the fact?

A It was on TV, so | recall watching it, and | remember standing up and going
over to get a closer look at the TV to see if | could figure out what was running down his
face.

Q  And while you were watching it, does that help refresh your recollection
that -- because | think what | recall is that he spoke extensively regarding Dominion
Voting Systems, and Ms. Powell did as well, and these are the same kind of issues that
Mr. Parkinson wrote this extensive memo about.

A Okay. It would not surprise me. But | do not recall specifically what
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Mayor Giuliani was talking about during that specific press conference.

Q Do yourecall generally that it was about Dominion Voting Systems?

A Again, | don't recall the nature of the information that Mayor Giuliani was
using or saying in that press conference. |just don't.

Q  What about Ms. Powell? Do you recall what she was talking about and it
being about Dominion Voting Systems?

A Look, in the campaign communications shop we had no control over what
Mayor Giuliani or Sidney Powell would do or say publicly. None.

Q  And we're going to talk about what the comms team did.

Is it fair to say you recall claims that she made regarding Venezuelan dictators and
things of that like --

A Yeah, | heard that.

Q  --[inaudible] Dominion?

A Yeah, | recall that.

Q  Okay. I'm going to show you an exchange you had on November 16th. So
this would be 3 days after Mr. Parkinson's email. It's exhibit 20. And it's an exchange
between Jason Miller, Matt Wolking, you, and Mr. Parkinson, and you'll be on the left.

And Mr. Wolking sends a tweet to you, and I'll show you the tweet in a second.
And you say --

A Atext. Wait. Okay. ['msorry.

Q  Okay. Andthen you say, "It seems the fact that there's no evidence is the
evidence."

And then Mr. Parkinson responds, "The entire thing is a horror movie where the
call is coming from inside the house."

And on the next exhibit, the tweet that Mr. -- on exhibit 21 -- and maybe it's not
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cued up, but | will read you the tweet. It is -- oh, there we go. Here's the tweet that
Mr. Wolking had sent. It was about Sidney Powell releasing "an explosive affidavit on
November 16th from a whistleblower who purports to have witnessed how election
software secretly manipulates votes without leaving a trace."

So if we can go back to exhibit 20, please, and your words. So here in response
to that tweet being sent to you, you say, "It seems the fact that there's no evidence is the
evidence," which | appreciate the humor in the statement.

But if you could expand to us what you meant here.

A Well, | don't have any actual recollection of this exchange, but it seems to
me that what | am saying there is it's a direct reference to the tweet that you just showed
me, that the allegation is that the software deletes any evidence that anything occurred.
And so my response here, | think, should be read somewhat sarcastically as being critical.

Q  Critical of who or what?

A Can you show me the tweet again? | presume it's being critical of Sidney
Powell and her argument.

Q Yeah. AndIthinkthat's how | read it as well.

A Okay.

Q Andsois it fair to say that you found Ms. Powell's claims about Dominion to
not be credible or based in fact?

A Well, | don't -- look, again, I'm not a campaign lawyer and | didn't conduct
any of this research. And I'm certainly not an expert on Dominion voting machines.

| think what was generally going on inside the campaign at the time was to not
treat Sidney Powell's accusations with a great deal of credulity.

Q  Andthen Mr. Parkinson responds, "This entire thing is a horror movie where

the call is coming from inside the house."
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A Yeah.

Q  What did you understand him to be saying there?

A That Sidney Powell presented herself as being part of the campaign team
and that she's out there doing things that could be perceived as harmful.

Q  Andis it fair to say that Ms. Powell, as we saw with the November 19th press
conference, was very much, at least at that time, associated with Rudy Giuliani? Is that
fair?

A Sure. That's fair.

Q  And so when you express here this kind of criticism of what Ms. Powell was
saying, did that extend to Rudy Giuliani as well?

A Well, | think in this instance that's a direct comment on that one specific
tweet.

Q  Well, I'm asking more broadly, because around this time Mr. Giuliani -- and
as we'll see, you provided us a variety of messages expressing your opinions about Mr.
Giuliani. So I'm not hiding the ball here.

But is it fair to say that around this time you took issue with how both Mayor
Giuliani and Sidney Powell were presenting purported claims of election fraud to the
public?

A Yes.

Q  Andis it fair to say that you found Mayor Giuliani's claims, based on just your
vantage point, to lack credibility?

A Yes. |thought they lacked credibility. | did not know any specific -- if he
was making specific allegations about actual occurrences that happened in other States.
| had no way of knowing personally, specifically, whether they were true or not.

| did, and | think you probably have an email to this effect, there was at least one
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time where | did find what | believed to be a factual error in what he was saying.

| did come -- | was of the opinion at a certain point, | can't say exactly when, that
Sidney Powell and Mayor Giuliani were not either giving the President good advice or
saying things in public that | could personally stand behind.

Q Do you recall who you discussed this conclusion with, if anyone?

A You know, the remaining -- again, after the -- as we were into this legal
phase post-election day there was a much -- there was a much smaller staff, a much
smaller circle in the campaign of the people who were left.

On that text exchange, you're seeing a few of them, Wolking and Zach Parkinson
and me and Ali and Erin Perrine and some others.

| would venture to say -- | hesitate to speak for everybody -- but I'd venture to say
it was a widely held position from among the people -- we had all been together for
2 years on this campaign.

Q  And | see on this thread we're looking at here, it has Jason Miller as well. Is
it fair to say that he held that view as well?

A | don't want to speak for Jason. | know that he's had a relationship with
Mayor Giuliani, so | don't know what his disposition towards him was. But | know that
Jason was, let's say, skeptical of Sidney Powell and, in addition, Jenna Ellis.

Q  Did you have discussions, though, with Mr. Miller regarding Mr. Giuliani's
work regarding the fraud search?

A | suppose we did. | can't pinpoint or tell you the contents of any of those
conversations, but | imagine we probably talked about how it wasn't always defensible.

Q  Soisit fair to say that Mr. Miller agreed with -- generally agreed with your
position that Mr. Giuliani's work lacked credibility?

A | can't say whether he agreed or not. | don't know. You'd have to ask
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him.

Q  Well, I'm asking your understanding from speaking with him.  When you
spoke with him did you understand --

A It was my impression that among the core group of us who had been on the
campaign all that time and were still there, that it was unanimous that a lot of what was
going on was not credible and supportable.

Q  Did you have those discussions with Bill Stepien?

A | mean, Bill had largely removed himself from all of this at the time. Sol
can't say if | did or not.

Q  What about Mark Meadows? Did you have any conversations with him
about --

A No. |wouldn't have. Unless he was on a text exchange that | got added
to, | did not have a direct pipeline to the White House chief of staff, | don't think, | mean,
not to my knowledge. |don'tthinkso. |don'trecall any of that.

Mr. - Do you know whether the concerns regarding the credibility of some
of these statements by Mayor Giuliani and Sidney Powell and others were ever conveyed
to President Trump?

Mr. Murtaugh. |don't know that. My communications with President Trump
were limited to when the President wanted to communicate with me. | did not have a
position where it was okay for me to pick up the phone and call him.

Mr.- | understand. Do you know whether anybody else conveyed the
campaign staff's concerns about Mayor Giuliani and Sidney Powell's comments to the
President?

Mr. Murtaugh. No, I don't know if anyone did or not. | think there's been some

public reporting that he was getting competing legal advice from other lawyers, but I'm
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not personally party to any of that.
BY MR. I
Q  And when you mentioned the President might reach out to you, did the
President reach out to you post-election?
A | don't recall. | don't know.

Q  When's the last time you recall speaking directly to President Trump?

A The last time?
Q Yeah.
A Would have been sometime in 2021, middle of the year, | guess, after Jason

Miller had left. This was well post-White House. Jason Miller had been still doing
communications work for then former President Trump and was leaving to go pursue
another business venture. And Jason called me and gave me a heads-up that the
President was going to call me to offer me the job to replace Jason, to do his
post-election -- post-Presidency communications.

And so the President did subsequently call me and offer me that position. Sol
can't tell you when that was. It was mid-yearish, late spring, perhaps, 2021.

Q  And what was your response to the President's offer?

A | said that | was honored and I'm very flattered and thank you, but | had just
spent 2 years of my life working 20 hours a day, and it was my wife's turn to be able to
work. And so | politely and gratefully declined.

Q  Now, prior to that midyear -- and did you talk about anything else in that
conversation with President Trump besides the job offer?

A No. He asked me to go find and recommend someone who would take the
job.

Q  Did you make a recommendation?
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A Idid.

Q  Who was that person?

A First, | recommended Erin Perrine. And then he asked me to check with
her, and I did. And she already had also other commitments and couldn't do it.

And then | found Liz Harrington, who had previously worked at the RNC, and she
subsequently, | assume, talked to the President because she still works there now.

Q  Now, prior to that conversation, do you recall the last time, the time before
that, when you spoke to the President directly?

A | can't tell you when that was. It was very, very infrequent. | don't know
when the last time was before that.

Q  Were there any times when the President would send you directives, directly

to you, but through someone else, what he would -- Jason Miller would say --

A Yes.
Q  --the President wanted me to tell you this? Was that a thing that would
happen?

A No. It came from someone else, through someone else.

Q  There were times when it came through someone that the President had a
message for you? Isthat what you're saying?

A Well, usually it would say something like per POTUS or POTUS wants us to do
X,Y,and Z. Somebody would convey to me that this was something that POTUS had
directly requested.

Q  Now, earlier you talked about the campaign staff having these concerns that
were universally shared.

Did you have any discussions with Kayleigh McEnany about the same concerns?

A About Rudy Giuliani and Sidney Powell?
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Q Yes.

A Perhaps, | might have. She was at the White House at the time, of course,
and wasn't always responsive. | don't remember if | did talk to her about that. |don't
know.

Q Do you ever have any recollection of her expressing any views as to Rudy
Giuliani or Sidney Powell?

A | don't remember that.

Q Okay. Allright. I'm goingto move forward through a topic of, do you
remember claims being circulated that there were more votes cast in Pennsylvania than
there were voters?

A | remember a claim that Mayor Giuliani made that there were more mail
votes cast than mail ballots requested in Pennsylvania.

Q  And what do you recall happening with that claim, if anything?

A So | didn't -- | recall that | didn't really -- | was not aware day-to-day or
paying very close attention to day-to-day all of the things that Rudy and Jenna Ellis and
Sidney Powell, if she was involved, were saying day-to-day in the hearings that they were
having across the country. | didn't watch them. | wasn't paying attention much.

And | got a couple of press inquiries on that one point that apparently Giuliani had
alleged that there were more votes cast by mail in Pennsylvania than there were mail
ballots requested.

And | forget the numbers, but they obviously didn't add up, that the number of
ballots that had been requested by voters who wanted to vote by mail was a number
substantially lower than the number of ballots that were subsequently actually cast.

And so the question was, where did all those extra ballots come from if they

weren't even requested? And reporters wanted to know, where did that information
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come from, where did those numbers come from? And | remember | asked Jenna about
it.

There was also -- | should point out that at a certain point there was a change in
the campaign hierarchy really in practice, in that Jenna and Rudy Giuliani and Boris
Epshteyn really became the ones in charge. And the remaining comms staff, me and the
others who were left, we were -- it was largely just administrative, right, fulfilling the
function of getting things posted to the website or the actual act of a press release going
out, not the writing of it, but the actual act of sending it, and that press inquiries that
came in, more often than not, | forwarded them to Jenna or Boris and said here you go.

So on that one, | said, hey, where do you think that the mayor got these numbers?
And | couldn't get an answer. And so finally, | looked -- | remember | did get an answer
once, that she, Jenna, said something along the lines of the mayor says it came from the
secretary of state of Pennsylvania.

So | looked at the website and determined that my best guess was that what he
was doing was taking the number of ballots that had been requested in the Democratic
primary, months before the general election, and comparing that to the number of mail
ballots that were cast in the general election.

So you can't compare ballots requested in a primary election with ballots cast in
the general election. Those are not going to be the same number necessarily. It's
just they're not the same election, two separate and distinct elections.

So | didn't know if that was where he got the information or not, but just looking
at the secretary of state's website, | came up with the possibility that maybe this is where
these numbers came from.

And | sent that to Jenna, and | don't recall exactly what her response was, but it

was effectively "so noted" or -- | can't remember exactly. | hesitate to characterize what
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her response was, but it was an acknowledgment that | had sent it, but not much beyond
that.

Q Okay. We have the media inquiry you're talking about, but you, | think very
correctly, described the question posed. So I'm not going to show you that.

But | want to go through a little bit of the exchange you have with Ms. Ellis and
basically your read of what happens.

And I'm going to show you a document. It's marked as exhibit 23, which is
a -- there was a technical issue with some of the documents you produced where -- |
won't get into the details of it now. But I'm going to show you what are different slices
of the same email chain, but because of how you produced it, it'll come out a little -- it
may come out a little odd.

So starting in exhibit 23, and page 5, please. Now, if we scroll down here, here at
the bottom, in the middle of this page, you have the email from the AP about the fact
check as to what you just mentioned.

So then we can stop here. Let's stop here.

And then here Ms, Ellis says, "That data was from the PA secretary of state's
website that was pulled down on the date of the hearing."

Then scrolling up, you respond to her, "Can anyone substantiate that?"

And then we scroll up, and then Mr. Miller responds with a document with some
data, and it says, "Jenna, should we send them this?"

And then Jenna Ellis responds, "Sure."

And then you say, "Do you have anything better than a screenshot of that sheet?"

When you're asking that, is that basically you wanting to make sure you're giving
something that's a little more professional? Or give us some insight as to why that

wasn't good enough. Or did you just not trust it?
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A Because to me a screenshot of a piece of paper with a bunch of numbers
printed on it doesn't prove anything. Anybody could have created that document.

Q  Anddid you have -- well, let's keep going with this.

And then earlier up, Jenna Ellis says, "Can we just pull the info out of it and send
them that clean in an email response?"

And then you respond, "If no one has the actual links, I'll manually type in those
URLs and see what they show. [I'm not going to just send them the numbers because by
themselves they don't prove anything."

And Mr. Miller goes, "lenna -- who did the initial tabulations, and can they share
their calculations so we can guide the fact-checker? That would be ideal if possible?"

Ms. Ellis responds, "Definitely that would be ideal. Need that from the mayor.
He's on media now but will ask him."

Mr. Miller responds, "Thank you."

And then Ms. Ellis responds, "He just said those numbers and calculations were
directly from Pennsylvania's own data."

Mr. Murtaugh, you say, "It would be nice to be able to point to a source of the
data, otherwise, we're just asking them to take our word for it. I'm not going to just
send them numbers in an email. There has to be documentation somewhere."

Ms. Ellis responds, "Those are the links at the bottom."

A Yes.

Q  Andthen at the top of page 1, Ms. Ellis -- you write -- and the documents are
a little messed up. It jumps a bit, but it's the same chain.

You say, "l don't think those links say what you think they say. The one that lists
1.82 million ballot requests is for the primary."

And she responds that, "The Primary numbers we understand. |I'm providing
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what the Mayor had. You may want to talk to him."

And then we're going to jump to page 7 of this document, which is going to show
your response on a different chain without Ms. Ellis involved.

Actually, let's go to page 8, please, of this document.

And then you say in the big paragraph there -- and this is, | believe, to Mr. Clark,
Mr. Murtaugh, and Mr. Stepien -- you say, "l don't know if someone needs to pass this
along to others, or POTUS, but this thing that Rudy is waiving around about 700,000
unexplained absentee ballots returned in PA is just wrong. It appears to be based on
the number of absentee requests (1.82 million) and then Rudy says that 2.5 million
people voted absentee by mail, so where did the extra 700,000 come from? That's
Rudy's point. The problem is that the 1.82 million figure is from the PA PRIMARY," in all
caps, "election, and the 2.5 million is from the GENERAL," in all caps.

"Quite obviously, the fact that 1.82 million people requested ballots in the primary
has nothing at all to do with what happened in the general. |don't know who it was
who first came up with this idea to claim there were 700,000 unexplained ballots, but it's
just wrong. This is a pretty bad error that the fact checkers are now picking up on.
There's no way to defend it."

Mr. Clark responds, "Thanks, Tim. We have been saying this for a while. It's
very frustrating."

And then I'm again going to jump to page 7, which is another -- it's another email
chain, but the same email chain, but it's just how it works with the documents.

And here you then say to just Mr. Miller it appears, "l can't" -- this is in response
to an email from Ms. Ellis, "l can't.  She insists that we should just send them the stupid
numbers from the stupid screenshot, including the links that you can't click.

"Then when | point out that one of the links takes you to the PRIMARY," in all
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caps, "and not the GENERAL," in all caps, "election, she said, 'l don't know. Ask Rudy?"

"Are they this dumb? They actually listed primary election information as one of
their data sources. Does no one on our elite strike force understand the difference
between primary and general elections?"

And Mr. Miller responds, "It's bad."

| know just read a lot there. But | want to talk first, when you bring these
concerns to Mr. Clark -- well, is it fair to say that you were very frustrated at the efforts
of -- the statements of Mr. Giuliani concerning potential fraud in Pennsylvania?

A | was frustrated by what appeared to be a very obvious mistake, yes.

Q  And was this kind of mistake or lack of attention to detail something that
you found to be consistent with Rudy Giuliani's legal team?

A You know, with regard to different claims they were making about
eyewitness statements and affidavits and different things that were involved in whatever
lawsuits they were filing, | would have no way of knowing the accuracy of the things that
their witnesses were claiming.

This is one of the only times where an allegation was actually researchable. And
| had become consistently frustrated with Jenna and Sidney Powell and Mayor Giuliani in
that | did not think that they were serving the President's interests very well.

And | think you can see my frustration coming through from these emails about
how something so simple as a basic mixing up of a primary election and general election
and how there seemed to be -- there didn't seem to be any -- | don't know, no one
seemed to be worried about that -- not no one. That team, Jenna and Rudy Giuliani. |
don't think Sidney Powell was involved in this. But, yes, it was frustrating.

Q  Now, you to Mr. Clark and Mr. Stepien, you say that, "l don't know if

somebody's going to pass this along to others, or POTUS."
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Did you get any feedback besides what's in this email as to whether Mr. Clark or
Mr. Stepien or Mr. Miller or anyone else expressed concerns that the campaign 